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 Broj:0101- 346/2 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

 sa  10. sjednice  Skupštine opštine Budva,  održane 24. i 26. avgusta i 17. septembra 2010. godine u 
velikom amfiteatru, na III spratu zgrade  “Akademije znanja” u Budvi i Velikoj sali Skupštine opštine Budva  
 

Sjednica je počela u  10,25 časova, a predsjedavao je Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine 
Budva. 
 

Prije prelaska na rad, predsjedavajući Krsto Ljubanović je odredio odbornicu Marinu Stojanović, da 
mu 
pomaže u radu 10. sjednice SO Budva. 
 

Izvršena je prozivka prisutnih odbornika.   
                           

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan      13. Marotić Danijela  
2. Anđus Vido      14. Mitrović-Milić Anita 
3. Backović Mihailo      15. Mihović Rajko 
4. Vuković Marko      16. Pejović Mijomir 
5. Vučetić Vesna      17. Pinjatić Đorđe 
6. Vučković Nikola      18. Popović Srđa 
7. Gregović Jovan      19. Pribilović Đorđije 
8. Dapčević Branislava     20. Rađenović Krsto 
9. Delić Radovan      21. Srzentić Jelena 
10. Duletić Srđan      22. Stojanović Marina 
11. Zec Marko       23. Trnski Igor 
12. Ljubanović Krsto      24. Hadžić Dragan 

        
   25. Džaković Stevan 
                                                                                   
                                           

     ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Vujičić Božidar      4. Kotarac Tijana 
2. Vujović Đorđije      5. Nikolić Duško 
3. Đurić Marko       6. Petković Ante 
 
    7. Tičić Milan 

      
 

Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 25 odbornika od ukupno 32 
odbornika i da Skupština može da počne sa radom. 
 
  Pored odbornika sjednici Skupštine su prisustvovali:    
-  predsjednik Opštine,         
-  potpredsjednici Opštine, 
-  glavni administrator, 
-  starješine organa lokalne uprave, 
-  rukovodioci javnih preduzeća i ustanova čiji je osnivač Opšina, 
-  ovlašćeni  predstavnici stranaka, 
-  predstavnici sredstava javnog informisanja,  
-  g-din Miroslav Luketić, 
- g-đa Darinka Ljubiša,  
- g-đa Božena Jelušić, predstavnik NVO „Društvo za bolji grad“ Budva i 
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- članovi koordinacionog tijela MZ Stari Grad 
 

Predsjedavajući je pozdravio sve prisutne i zahvalio se na prisustvu. 
 

Shodno članu 61., 62., 63. i 64. Poslovnika SO Budva, prešlo se na odbornička pitanja. 
 

Odbornicima Jovanu Gregoviću, Krstu Rađenoviću, Srđi Popoviću, Mijomiru Pejoviću, Božidaru 
Vujičiću, Stevanu Džakoviću i Đorđiju Vujoviću dostavljeni su odgovori na odbornička pitanja, u skladu sa 
Poslovnikom.   

 
Odbornik Mijomir Pejović je postavio dopunsko odborničko pitanje: 

1. „Tražim da mi dostavite brojeve registarskih oznaka automobila koji imaju propusnice za kontakt zonu 
Starog Grada i osnov po kom su izdate“. 

 
Odbornik Krsto Rađenović je postavio dopunsko odborničko pitanje:  
1. „Kada će biti isključene stambene zgrade koje nisu priključene na kanalizacionu mrežu u Svetom 

Stefanu i zašto su priključene“? 
 
Odbornik Đorđije Vujović je postavio dopunsko odborničko pitanje:  
1. „Ko je u organima upravljanja ispred Opštine Budva u preduzeću Mediteran WTE“? Takođe je 

zatražio da mu se dostave ugovori između Montenegroosmoze, Mediteran WTE, Opštine Budva i JP 
„Vodovod i kanalizacija“ Budva. 

 
Odbornička pitanja na ovoj sjednici postavili su odbornici: Đorđije Pribilović, Stevan Džaković, Krsto 

Rađenović, Jovan Gregović, Mijomir Pejović i Đorđije Vujović 
 
Odbornička pitanja odbornika Đorđija Pribilovića glase: 
1.  „Kada će biti izmirene obaveze po osnovu zaostalih isplata ličnih dohodaka 

 zaposlenih u organima uprave i svih korisnika sredstava budžeta“? 
2.  „Sa kojim mjesecom počinju redovna primanja ličnih dohodaka zaposlenih u organima  

uprave i  korisnika sredstava budžeta – javna preduzeća i ostala preduzeća čiji je osnivač Opština Budva“? 
 

Odbornička pitanja odbornika Stevana Džakovića glase: 
1. „Zašto nam predsjednik Opštine nije dostavlioUgovore i anexe Ugovora Opštine sa 

Multimedijagroup  
i Copyright iz Budve, a u vezi sa organizacijom dramskog programa Grada Teatra i Pjesme Mediterana, kao i 
svih ostalih kulturnih i sličnih dešavanja na teritoriji opštine, i kada će to uraditi? Rok po poslovniku opštine 
je 15 dana.“ 

2. Po čijem nalogu su komunalni inspektori Opštine Budva prošlog ljeta stopirali izgradnju na plaži 
Guvance, koja je izvođena tada od strane Mirax grupe?“ 

 
Odbornička pitanja odbornika Krsta Rađenovića glase: 
1. „Zašto se ne poštuje odluka o zabrani radova i zašto se u julu i avgustu izvode radovi na Svetom  

Stefanu“? 
2. „Koliko je naplaćeno boravišne takse za fizička lica a koliko za pravna“? 

 
Odbornička pitanja odbornika Jovana Gregovića glase: 
1. „Šta je sa datim obećanjem bivšim vlasnicima kojima je obećano da će dobiti pravičnu naknadu za  

zemljište na kojem je već pri kraju izgradnja objekta TQ Plaza“? 
2. „Zašto je zabranjen pristup na maloj plaži Guvance, ispod Zavale i ko je korisnik te plaže“? 
 
 
Odbornička pitanja odbornika Mijomira Pejovića glase:  
1. „Da li postoje realna sredstva u Budžetu za organizovanje teniskog meča između Novaka 

Đokovića i  
Rafaela Nadala i ko je organizator i nosilac posla organizacije meča“? 
 2. „Molim Vas da mi dostavite spisak sa imenima i prezimenima 166 radnika koja su proglašena 
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tehnološkim viškom u Opštini Budva“? 
 

Odbornička pitanja odbornika Đorđija Vujovića glase: 
1. „Da li je vraćena bankarska garancija, tj da li je preduzeće Montenegro osmoza vratilo bankarsku 

garanciju u iznosu od 1264896,00 €“? 
 

Shodno članu 78. Poslovnika Skupštine opštine Budva, Skupština se izjasnila o Zapisniku sa 9. 
sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 08. juna 2010. godine. 

 
Stavljen  je na glasanje Zapisnik sa 9. sjednice Skupštine opštine Budva, koja je održana 08. juna 

2010. godine. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 

25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 25 - dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) donijela sljedeći 
 

Z A K LJ U Č A K 
USVAJA SE ZAPISNIK SA  9. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA,  

KOJA JE ODRŽANA  08. juna 2010. GODINE 
 
 
 Uz akt o sazivu sjednice predložen je dnevni red.  

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-2502/1 od 20.08.2010. godine dostavio 
predsjedniku Skupštine, Predlog o povlačenju sledećih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „ Pogrebne usluge“ 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU “Grad teatar” 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje direktora JP „ Pogrebne usluge“ 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na imenovanje 
direktora JP „ Pogrebne usluge“ 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU “Grad teatar” 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Rješenja o imenovanju člana Savjeta JU “Grad teatar” 
 

   Klub odbornika SNP-a je dopisima broj 0101- 377/1 od 23.08.2010. godine i 0101-379/1 od 
24.08.2010. godine dostavio predsjedniku Skupštine predloge za povlačenje sledećih tačaka dnevnog reda : 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parcelama 
br. 2421 i 2422, obije KO Budva), 

- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (na dijelu kat. parcele br. 1271/38 KO Budva 
(Vaterpolo klub)  

- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parceli br. 

1346/7 KO Reževići I) 
 

 Predsjedavajući. Krsto Ljubanović, je istakao da će biti protiv  Predloga Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parcelama br. 2421 i 2422, obije KO Budva), kao i da će 
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podržati predlog da se ova tačka povuče sa dnevnog reda današnjeg zasijedanja. 
 
 Odbornik Mihailo Backović je, u ime Kluba odbornika PZP-a, istakao da će odbornici ove partije 
podržati predloge SNP-a za povlačenje ovih tačaka sa dnevnog reda. 
 

 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parcelama br. 
2421 i 2422, obije KO Budva). 

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 10 - deset odbornika, “protiv” je bilo 10 – deset odbornika i 
“uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 

nadmetanja (na kat. parcelama br. 2421 i 2422, obije KO Budva) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (na dijelu kat. parcele br. 1271/38 KO Budva 
(Vaterpolo klub)  

 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 9 – devet odbornika, “protiv” je bilo 14 – četrnaest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (na dijelu 

kat. parcele br. 1271/38 KO Budva (Vaterpolo klub) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 9 - devet odbornika, “protiv” je bilo 13 – trinaest odbornika 
i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti 

 (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu dnevnog reda, tj. da se sa dnevnog reda povuče tačka: 
Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parceli br. 1346/7 
KO Reževići I) 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da Skupština većinom glasova (ukupno je glasalo 
25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 7 - sedam odbornika, “protiv” je bilo 16 – šesnaest 
odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) nije prihvatila 

 
Predlog da se sa dnevnog reda povuče - Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 

nadmetanja (na kat. parceli br. 1346/7 KO Reževići I) 
 

Predlagač akta, predsjednik Opštine je dopisom br. 001-2235/6 od 19.08.2010. godine dostavio 
predsjedniku Skupštine, Predlog za dopunu dnevnog reda novom tačkom, i to: 

- Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva 
 
Shodno čl. 79. Poslovnika, Aco Ognjenović, sekretar Sekretarijata komunalno-stambene poslove je 

dao kratko obrazloženje ovog predloga. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog za izmjenu i dopunu dnevnog reda, tj. da se dnevni red dopuni novom 
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tačkom: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva 
 
 Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se dnevni red dopuni novom tačkom - Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o 
komunalnom redu na teritoriji opštine Budva 

 
Pošto više nije bilo predloga za izmjenu ili dopunu predloženog dnevnog reda, stavljen je na glasanje dnevni 
red.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila sledeći 
 

D N E V N I   R E D: 
 

1. Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za izabrane predstavnike i funkcionere 
2. Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za lokalne službenike i namještenike 
3. Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
4. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 

zemljišta 
5. Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izboru strateškog partnera za izgradnju 

zabavnog – action parka na brdu Spas 
6. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. 

godinu 
7. Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i Finansijskog poslovanja  
”Turističke organizacije opštine Budva” za 2009.godinu 
8. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan ” Turističke 

organizacije opštine Budva” za 2010.godinu 
9. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ Bečići 
10. Predlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o osnivnju KSJP “Budva” Budva 
11. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parcelama br. 

2421 i 2422, obije KO Budva) 
12.  Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parceli br. 

1346/7 KO Reževići I) 
13. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na objektu br. 1, 

izgrađenom na kat. parceli 2870/3 KO Budva) 
14. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (na dijelu kat. parcele br. 1271/38 KO Budva 

(Vaterpolo klub) 
15. Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parc. br. 

1451/3, 750/6 i 750/7, sve KO Bečići) 
16.  Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat. 

parcele br. 3087/2 KO Budva) 
17. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat. parcele br. 1576/5 KO Maine za dio kat. parcele 

br. 2040/3 KO Budva i dio kat. parcele br. 768/2 KO Bečići) 
18. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 394/33 i 394/34 KO Budva, za dio kat. 

parcele 394/31 KO Budva) 
19. Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) 
20. Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-231/1, od 14.05.2010. godine; 
21. Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva 
22. Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na razrješenje direktora JP „ Pogrebne usluge“; 
23. Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” – Budva 
24. Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” – Budva 
25. Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora KSJP “Budva” Budva 
26. Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora  JP “Mediteranski sportski centar” Budva 
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27. Predlog Rješenja o izmjeni rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 
„Mediteranski sportski centar“ Budva     

28. Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU “Grad teatar” 
29. Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 

“Expo Budva” d.o.o. Budva 
30. Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
31. Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva. 

    
Prije prelaska na razmatranje prve tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana  84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka 1. i 2. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  1. i 2. dnevnog reda. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasao 19 - devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 1. i 2. dnevnog reda 

 
 Prešlo se na razmatranje ovih tačaka dnevnog reda: 

- Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za izabrane predstavnike i funkcionere i 
- Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za lokalne službenike i namještenike 
 

 Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti 
 
 Odbor za Statut i propise razmatrao je Predloge akata i Izvještaj ovog odbora je dostavljen 
odbornicima 
 

 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović, a od ostalih 
prisutnih na sjednici su učestvovao je Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a. 
 
  Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za izabrane predstavnike i funkcionere 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O ETIČKOJ KOMISIJI ZA IZABRANE PREDSTAVNIKE I FUNKCIONERE 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Etičkoj komisiji za lokalne službenike i namještenike 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O ETIČKOJ KOMISIJI ZA LOKALNE SLUŽBENIKE I NAMJEŠTENIKE 
 

3. 
Prešlo se na razmatranje treće tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 

 
 Predlagač ovog akta je Odbor za Statut i propise, a predstavnik predlagača Anita Mitrović-Milić, 
predsjednik Odbora. 
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 Odbor za Statut i propise razmatrao je Zahtjev Kluba odbornika SNP-a za davanje autentičnog 
tumačenja br. 0101-287/1 od 31.05.2010. godine i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović a od ostalih prisutnih 
na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik 
NSD-a. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o davanju autentičnog tumačenja 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” je bilo 4 – 
četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O DAVANJU AUTENTIČNOG TUMAČENJA 
 

4. 
 Prešlo se na razmatranje četvrte tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog zemljišta 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 
Sekretarijata za investicije.Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno stambenu 
djelatnost, razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima.  
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Vujović, Stevan Džaković i 
Đorđije Pribilović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik 
NSD-a, Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i  Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići. 
 

Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, je zatražio od predstavnika predlagača tumačenje člana 
1. stav 5. Predloga ove Odluke, kao i člana 18. Odluke o naknadi za komunalno opremanje građevinskog 
zemljišta. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o naknadi za 
komunalno opremanje građevinskog zemljišta 

 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 22 - dvadesetdva odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NAKNADI ZA KOMUNALNO  
OPREMANJE GRAĐEVINSKOG ZEMLJIŠTA 

 
5. 

 Prešlo se na razmatranje pete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o izboru strateškog partnera za izgradnju zabavnog – action parka na brdu Spas 

 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
zaštitu imovine. Na tekst predloga akta nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Jovan Gregović, 
Đorđije Vujović, Stevan Džaković, Mihailo Backović, Krsto Rađenović i Krsto Ljubanović, a od ostalih 
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prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Lazar Rađenović, 
potpredsjednik Opštine, Dragan Marović, sekretar Sekretarijata za investicije i Boro Lazović, predsjednik OO 
DPS-a.  
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović i odbornik Đorđije Pribilović su naglasili da neće podržati predlog ove 
Odluke. 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o izboru strateškog 
partnera za izgradnju zabavnog – action parka na brdu Spas 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 4 – 
četiri obornika i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O IZBORU STRATEŠKOG PARTNERA  
ZA IZGRADNJU ZABAVNOG – ACTION PARKA NA BRDU SPAS 

 
 U 14,25 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 16,00 časova  
 

(Pauza je trajala od 14,25 časova do 16,45 časova) 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
      

1. Anđus Vido      11. Pejović Mijomir 
2. Vučetić Vesna      12. Pinjatić Đorđe 
3. Dapčević Branislava     13. Popović Srđa 
4. Delić Radovan            14. Pribilović Đorđije 
5. Duletić Srđan      15. Rađenović Krsto   
6. Zec Marko       16. Srzentić Jelena 
7. Ljubanović Krsto      17. Stojanović Marina 
8. Marotić Danijela      18. Trnski Igor 
9. Mitrović-Milić Anita     19. Hadžić Dragan 
10. Mihović Rajko      20. Džaković Stevan  
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Andrić Dušan      7. Gregović Jovan 
2. Backović Mihailo      8. Đurić Marko 
3. Vujičić Božidar      9. Kotarac Tijana 
4. Vujović Đorđije      10. Nikolić Duško 
5. Vuković Marko      11. Petković Ante 
6. Vučković Nikola      12. Tičić Milan 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 20 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 

6. 
 Prešlo se na razmatranje šeste tačke dnevnog reda: Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o 
poslovanju JP “Vodovod i kanalizacija” Budva za 2009. godinu 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Dragan Marović, sekretar 
Sekretarijata za investicije. 
 
  Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
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razvoj razmatrali su Predlog akta, i Izvještaji ovih odbora su  dostavljeni odbornicima. 
 

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: 
Mihailo Backović, Marko Vuković, Dušan Andrić, Đorđije Vujović, Jovan Gregović i Božidar Vujičić, tako da 
sjednici prisustvuje 26 odbornika. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđe Pinjatić, Đorđije Vujović, 
Rajko Mihović, Srđa Popović, Božidar Vujičić i Krsto Ljubanović, a od ostalih prisutnih na sjednici su 
učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, Lazar Rađenović, potpredsjednik Opštine, Luka 
Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, Krsto Radulović, predsjednik Savjeta MZ Markovići, Vlado Vujović, 
iz JP »Vodovod i kanalizacija«  i Pero Bajković, v.d. direktora JP »Vodovod i kanalizacija«. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o poslovanju JP “Vodovod i 
kanalizacija” Budva za 2009. godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 20 - dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik  i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O POSLOVANJU 
 JP “VODOVOD I KANALIZACIJA” BUDVA ZA 2009. GODINU 

 
   U 19,25 časova prekinut je rad 10. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti u četvrtak, 26.08.2010. godine sa početkom u 10,00 časova u Velikoj Sali Skupštine 
opštine Budva. 

 
 
 
 
 
 

 
NASTAVAK 10. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, ODRZANE 26. AVGUSTA 2010. 
GODINE U VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,15 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihajlo      13. Marotić Danijela 
3. Vujičić Božidar      14. Mihović Rajko 
4. Vuković Marko      15. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna      16. Pejović Mijomir 
6. Vučković Nikola      17. Pinjatić Đorđe 
7. Gregović Jovan      18. Popović Srđa 
8. Dapčević Branislava    19. Pribilović Đorđije 
9. Delić Radovan      20. Srzentić Jelena 
10. Duletić Srđan      21. Stojanović Marina 
11. Zec Marko      22. Trnski Igor 
 
   23. Hadžić Dragan 
        

ODSUTNI ODBORNICI: 
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1. Anđus Vido     5. Mitrović-Milić Anita 
2. Vujović Đorđije     6. Petković Ante 
3. Đurić Marko     7. Rađenović Krsto 
4. Kotarac Tijana     8. Tičić Milan 
 
     9. Džaković Stevan  
         

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
Prije prelaska na razmatranje sedme tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 

efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  7. i 8. te da se o 
njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik Stevan 

Džaković, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  7. i 8. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 - dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornik) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 7. i 8. dnevnog reda 
 
 
 
 Prešlo se na razmatranje 7. i 8. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i Finansijskog poslovanja  
”Turističke organizacije opštine Budva” za 2009.godinu 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan ” Turističke 
organizacije opštine Budva” za 2010.godinu 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Mihailo Đurović, sekretar 
Sekretarijata za privredu i finansije. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za finansije, privredu i razvoj razmatrali su Predloge ovih akata i 
Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici: Anita 

Mitrović-Milić, Krsto Rađenović i Đorđije Vujović, tako da sjednici prisustvuje 27 odbornika. 
 
 U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Mihailo 
Backović, Radovan Delić, Stevan Džaković, Božidar Vujičić, Jovan Gregović, Krsto Rađenović, Krsto 
Ljubanović, Đorđe Pinjatić, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik 
OO SNP-a, Jelena Rađenović, ditektorka ”Turističke organizacije opštine Budva” i Luka Baljević, ovlašćeni 
predstavnik NSD-a. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
 Stavljen je na Predlog Zaključka o prihvatanju Izvještaja o realizaciji Programa rada i 
Finansijskog poslovanja ”Turističke organizacije opštine Budva” za 2009.godinu 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 2 – 
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dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornik) usvojila 
 

ZAKLJUČAK O PRIHVATANJU IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI PROGRAMA RADA I 
FINANSIJSKOG POSLOVANJA ”TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA”  

ZA 2009.GODINU 
 
 Stavljen je na Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Plan i program rada i Finansijski plan 
” Turističke organizacije opštine Budva” za 2010.godinu 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 19 – devetnaest odbornika, “protiv” je bilo 4 – 
četiri odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornik) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA PLAN I PROGRAM RADA I FINANSIJSKI 
PLAN ”TURISTIČKE ORGANIZACIJE OPŠTINE BUDVA” ZA 2010.GODINU 

 
9. 

 Prešlo se na razmatranje devete tačke dnevnog reda: Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na 
Odluku o osnivanju MZ Bečići 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti. 
 
  Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta, i Izvještaj ovog odbora je  dostavljen odbornicima. 
 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Krsto Rađenović i 
Krsto Ljubanović. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na Odluku o osnivanju MZ 
Bečići 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 25 – dvadesetpet odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O OSNIVANJU MZ BEČIĆI 
 

10. 
 Prešlo se na razmatranje desete tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o Izmjenama i dopunama 
Odluke o osnivnju KSJP “Budva” Budva 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. 
 
  Odbor za Statut i propise razmatrao i Odbor za komunalno-stambenu djelatnost razmatrali su Predlog 
akta, i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 
 U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović. 
  
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o Izmjenama i dopunama Odluke o osnivnju KSJP 
“Budva” Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 22 – dvadesetdva odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
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ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O OSNIVNJU KSJP “BUDVA” BUDVA 
 

Prije prelaska na razmatranje jedanaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  11., 12., 13., 14., 
15. i 16. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
 

Odbornik Božidar Vujičić je istakao da su objedinjene tačke koje se pozivaju na različitu zakonsku 
regulativu, tj. objedinjuju se tačke koje se odnose na poklanjanje zemljišta sa onima koje se odnose na prenos 
prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja, te da bi ih trebalo razmatrati odvojeno. 

 
Odbornik Đorđije Pribilović je predložio da se ne spaja razmatranje ovih tačaka. 

 
Odbornica Branislava Dapčević je predložila da se spoji razmatranje tačaka 11. i 12.,  da se tačka 13. 

razmatra odvojeno, s obzirom da se radi o državnoj imovini, kao i tačka 14. koja se odnosi na poklanjanje 
zemljišta. 
 

Predsjedavajući je predložio da se spoji razmatranje tačaka 11., 12. i 13. koje se odnose na prenos 
prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja. 

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  11., 12. i 13. dnevnog reda. 
 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 8 – 
osam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) prihvatila 

 
Predlog da se spoji rasprava po tačkama 11., 12. i 13. dnevnog reda 

 
 U 14,00 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 16,00 časova  
 

(Pauza je trajala od 14,00 časova do 16,10 časova) 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

         
1. Andrić Dušan      12. Kotarac Tijana 
2. Backović Mihailo      13. Ljubanović Krsto 
3. Vujičić Božidar      14. Marotić Danijela 
4. Vuković Marko      15. Mitrović-Milić Anita 
5. Vučetić Vesna      16. Nikolić Duško  
6. Vučković Nikola      17. Pinjatić Đorđe 
7. Gregović Jovan      18. Popović Srđa 
8. Dapčević Branislava     19. Srzentić Jelena 
9. Delić Radovan      20. Stojanović marina 
10. Duletić Srđan      21. Trnski Igor 
11. Zec Marko       22. Hadžić Dragan 
 
   23. Džaković Stevan 
       

                                                          ODSUTNI ODBORNICI: 
  
1. Anđus Vido      5. Pejović Mijomir 
2. Vujović Đorđije      6. Petković Ante 
3. Đurić Marko      7. Pribilović Đorđije 
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4. Mihović Rajko      8. Rađenović Krsto 
    

     9. Tičić Milan 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
 Prešlo se na razmatranje 11., 12. i 13. tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parcelama br. 
2421 i 2422, obije KO Budva) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na kat. parceli br. 
1346/7 KO Reževići I) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog nadmetanja (na objektu br. 1, 
izgrađenom na kat. parceli 2870/3 KO Budva) 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mihailo 
Backović, Đorđije Pribilović, Branislava Dapčević, Stevan Džaković, Mijomir Pejović, Đorđije Vujović, 
Rajko Mihović, Krsto Rađenović, Đorđe Pinjatić, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin 
Marković, predsjednik OO SNP-a, Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a, Boro Lazović, predsjednik 
OO DPS-a, Miroslav Luketić, u ime porodice Luketić, Božena Jelušić, predsjednik NVO »Društvo za bolji 
grad«, Darinka Ljubiša i Ljerka Dragičević, članice koordinacionog tijela MZ Stari Grad. 

 
Odbornik Đorđije Pribilović je istakao će glasti protiv usvajanja 11. tačke dnevnog reda. 
 
Odbornica Branislava Dapčević je, u ima kluba odbornika SDP-a, naglasila da odbornici ove partije 

neće glasati za usvajanje tačke 11. dnevnog reda. 
 

 Odbornik Božidar Vujičić je, u ime Kluba odbornika SNP-a,  predložio da se 11. tačka dnevnog reda 
povuče sa današnjeg zasijedanja Skupštine. 

 
 Odbornik Đorđije Pinjatić je u ime Kluba odbornika DPS-a, pročitao zaključke Kluba odbornika, 
vezano za  11. tačku dnevnog reda: 

„Klub odbornika DPS-a vezano za Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 
nadmetanja na kat. parceli 2421 i 2422, obije KO Budva donosi sljedeće zaključke: 

1) Klub odbornika DPS-a jednodušno i nepodijeljeno, sa punim i iskrenim poštovanjem prema 
zakladi porodice pokojnog Toma Luketića daje za obavezu izvršnoj vlasti da, do prvog narednog 
zasijedanja Skupština opštine Budva formira zakladu tj. fond i da u istom vremenskom periodu 
predloži način finansiranja i način korišćenja raspoloživih sredstava iz tog fonda, te, da misija ovog 
fonda bude na tragu plemenite i humane poruke testamenta gospodina Toma Luketića. Ovako 
formirani fond nosiće ime pokojnog Luketića. 

2) Klub odbornika DPS-a smatra da se predmetno zemljište nesporno, sa aspekta faktičkog stanja, 
nalazi u vlasništvu grada Budve, te da izvršna vlast ima potpuni legitimitet da raspolaže sa 
predmetnim zemljištem, pa sljedstveno tome i na način koji predvidja predloženom odlukom. 

3) Namjena predmetnog zemljišta definisana je DUP-om "Centar" prilikom čijeg usvajanja je 
sprovedena javna rasprava tokom koje na predloženu namjenu predmetne parcele  nije bilo niti 
jednog prigovora. 

4) Klub odbornika DPS-a Budve podržava punu i pravednu naknadu porodici Luketić od strane opštine 
Budva, ukoliko se zametnuti imovinski spor vezan za predmetno zemljište riješi pozitivno pred bilo 
kojom sudskom instancom, pa i pred Medjunarodnim sudom u Strazburu. 
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 Na osnovu iznijetih zaključaka Klub odbornika DPS-a Budve poržaće predlog ove Odluke uz uslove i 
na način saopšten u zaključcima.“ 
. 
 Odbornik Đorđije Vujović je predložio da se formira zaklada porodice pokojnog Toma Luketića i da se 
nađe zajedničko rješenje vezano za 11. tčku dnevnog reda. 
 

Odbornici Mijomir Pejović i Božidar Vujičić su, u ime Kluba odbornika SNP-a, predložili da se 
glasanje povodom 11. tačke dnevnog reda izvrši prozivkom. 

 
Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a je istakao, vezano za tačku 11. ovog dnevnog reda, da će sve 

uraditi da se u što skorijem roku zaključci Kluba odbornika DPS-a realizuju. Predložio je i da se formira 
Komisija, čiji bi član bio i g-din Miroslav Luketić, koja bi ispitala i identifikovala ostale nepokretnosti koje je 
Tomo Luketić ostavio Opštini Budva. Takođe je predložio da se ova odluka usvoji ali da se ne sprovodi javno 
nadmetanje dok se ovo ne ispita. 

 
 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a je istakao da predlagač akta, predsjednik Opštine povuče 

tačku 11. dnevnog reda, te da se razmatra na nekoj od narednih sjednica SO Budva. Vezano za zaključke 
Kluba odbornika DPS-a, je dao predlog da ovi zaključci budu zaključci Skupštine prije glasanja po 11. tački 
dnevnog reda. Isto tako je predložio da Skupština donese zaključak da, ukoliko se usvoji ova tačka dnevnog 
reda, da se ne primjenjuje dok se ne završi identifikacija svih nepokretnosti koje je ostavio Tomo Luketić. 
Takođe je podržao predlog odbornika Mijomira Pejovića i Božidara Vujičića da se glasanje povodom 11. tačke 
dnevnog reda izvrši prozivkom. 

Božena Jelušić, predsjednik NVO »Društvo za bolji grad«, i Darinka Ljubiša, iz MZ Stari Grad, su 
predložile da se odloži 11. tačka dnevnog reda za neko od narednih zasijedanja Skupštine, dok se ne formira 
zaklada porodice pokojnog Toma Luketića. 

Miroslav Luketić, predstavnik porodice Luketić, je insistirao na izvršavanju volje pokojnog Toma 
Luketića u skladu sa testamentom. Takođe je predložio da se formira zaklada u skladu sa zakonom i 
testamentom pokojnog Toma Luketića, kao i da se odloži ovaj predlog odluke.  

Luka Baljević, ovlašćeni predstavnik NSD-a je istakao da će oodbornici ove partije glasati protiv 
usvajanja 11., 12. i 13. tačke dnevnog reda.  
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 

nadmetanja (na kat. parcelama br. 2421 i 2422, obije KO Budva) 
 
Na predlog Kluba odbornika SNP-a, glasanje se vršilo prozivkom. 

 
Za usvajanje ove Odluke glasali su odbornici: Andrić Dušan, Vuković Marko, Vučetić Vesna, 

Vučković Nikola, Delić Radovan, Zec Marko, Marotić Danijela, Mitrović-Milić Anita, Mihović Rajko, 
Nikolić Duško, Pinjatić Đorđe, Popović Srđa, Srzentić Jelena, Stojanović Marina,  Trnski Igor i Hadžić 
Dragan. 

Protiv usvajanja ove Odluke glasali su odbornici: Backović Mihajlo, Vujičić Božidar, Vujović Đorđije, 
Gregović Jovan, Dapčević Branislava, Duletić Srđan, Ljubanović Krsto, Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto i 
Džaković Stevan. 

Uzdržana je bila odbornica Tijana Kotarac.  
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 27 - dvadesetsedam odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 10 – 
deset odbornika i “uzdržan” je bio 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG NADMETANJA 
 (NA KAT. PARCELAMA BR. 2421 i 2422, OBIJE KO BUDVA) 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 
nadmetanja (na kat. parceli br. 1346/7 KO Reževići I) 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7 – 
sedam odbornika i “uzdržanih” je bilo 1 – jedan odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG NADMETANJA  
(NA KAT. PARCELI BR. 1346/7 KO REŽEVIĆI I) 

 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti putem javnog 
nadmetanja (na objektu br. 1, izgrađenom na kat. parceli 2870/3 KO Budva) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 25 - dvadesetpet odbornika, od kojih je ”za” glasalo 18 – osamnaest odbornika, “protiv” je bilo 7 – 
sedam odbornika i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI PUTEM JAVNOG NADMETANJA  
(NA OBJEKTU BR. 1, IZGRAĐENOM NA KAT. PARCELI 2870/3 KO BUDVA) 

 
 
   U 20,45 časova prekinut je rad 10. sjednice Skupštine opštine Budva, a predsjedavajući je objavio da 
će se zasijedanje nastaviti u utorak, 31.08. 2010. godine sa početkom u 10,00 časova u Velikoj Sali Skupštine 
opštine Budva 
 

 
NASTAVAK 10. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 31. AVGUSTA 2010. GODINE U 
VELIKOJ SALI SKUPSTINE OPŠTINE BUDVA, SA POCETKOM U 10,45 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan      12. Ljubanović Krsto 
2. Backović Mihailo      13. Marotić Danijela 
3. Vujičić Božidar      14. Mitrović-Milić Anita 
4. Vuković Marko      15. Nikolić Duško 
5. Vučetić Vesna      16. Pejović Mijomir  
6. Gregović Jovan      17. Pinjatić Đorđe 
7. Dapčević Branislava    18. Pribilović Đorđije 
8. Delić Radovan      19. Rađenović Krsto 
9. Duletić Srđan      20. Srzentić Jelena 
10. Zec Marko      21. Stojanović Marina 
11. Kotarac Tijana      22. Trnski Igor 
      23. Džaković Stevan 
      
    

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Anđus Vido     5. Mihović Rajko 
2. Vujović Đorđije     6. Petković Ante 
3. Vučković Nikola     7. Popović Srđa 
4. Đurić Marko     8. Tičić Milan 
        9. Hadžić Dragan 
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Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 23 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je obavijestio prisutne da, s obzirom da nije obezbijedjen kvorum i potreban 
broj odbornika kako bi se sjednica nastavila, opozicione partije će napustiti zasijedanje. Takođe je predložio da se 
današnje zasijedanje prekine. 
 
 
 Zasijedanje su napustili odbornici: Backović Mihailo, Vujičić Božidar, Gregović Jovan, Pejović Mijomir, 
Pribilović Đorđije, Rađenović Krsto, Džaković Stevan 
 
 Predsjedavajući Krsto Ljubanović je prekinuo rad sjednice zbog nedostatka kvoruma za nastavak rada, a 
na osnovu člana 77. Poslovnika. Takođe je obavijestio prisutne da će o nastavku zasijedanja biti blagovremeno 
obaviješteni. 
 
 
NASTAVAK 10. SJEDNICE SKUPŠTINE OPŠTINE BUDVA, 17. SEPTEMBRA 2010. GODINE U 
VELIKOM AMFITEATRU, NA III SPRATU ZGRADE  “AKADEMIJE ZNANJA” U BUDVI, SA 
POCETKOM U 10,20 ČASOVA 
 

Sjednicom je predsjedavao  Krsto Ljubanović, predsjednik  Skupštine opštine Budva. 
Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum. 

 
PRISUTNI ODBORNICI: 

 
1. Andrić Dušan     11. Kotarac Tijana 
2. Anđus Vido     12. Ljubanović Krsto 
3. Vujičić Božidar     13. Marotić Danijela 
4. Vuković Marko     14. Mitrović-Milić Anita 
5. Vučetić Vesna     15. Nikolić Duško 
6. Gregović Jovan     16. Pejović Mijomir 
7. Dapčević Branislava    17. Srzentić Jelena 
8. Delić Radovan     18. Stojanović Marina 
9. Duletić Srđan     19. Trnski Igor 
10. Zec Marko      20. Hadžić Dragan 
 
         21. Džaković Stevan     
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 
1. Backović Mihailo     6. Petković Ante 
2. Vujović Đorđije     7. Pinjatić Đorđe 
3. Vučković Nikola     8. Popović Srđa 
4. Đurić Marko     9. Pribilović Đorđije 
5. Mihović Rajko     10. Rađenović Krsto 
 
          11. Tičić Milan 

 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 21 odbornik od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da počne  sa radom. 
 

14. 
 Prešlo se na razmatranje četrnaeste tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o prenosu prava na 
nepokretnosti (na dijelu kat. parcele br. 1271/38 KO Budva (Vaterpolo klub) 
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 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar Sekretarijata 
za zaštitu imovine. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za komunalno-stambenu djelatnost i Odbor za finansije, privredu i 
razvoj razmatrali su Predlog akta, i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
  

Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da su na sjednicu u međuvremenu stigli odbornici:Đorđe 
Pinjatić, Mihailo Backović, Đorđije Pribilović i Krsto Rađenović, tako da sjednici prisustvuje 25 odbornika. 
  

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovali su odbornici: Božidar Vujičić, Mijomir Pejović, 
Srđan Duletić, Stevan Džaković, Tijana Kotarac, Đorđije Pribilović, Mihailo Backović, Đorđe Pinjatić, Krsto 
Ljubanović i Branislava Dapčević, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, 
predsjednik OO SNP-a, Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 
 Odbornik Mijomir Pejović je, u ime Kluba odbornika SNP-a, naglasio da odbornici ove partije neće 
glasati za usvajanje ove odluke, te da će napustiti zasijedanje prilikom glasanja po ovoj tački dnevnog reda. 
 

Odbornici Branislava Dapčević i Srđan Duletić su, u ime kluba odbornika SDP-a, istakli da odbornici ove 
partije neće podržati ovaj predlog odluke i takođe napustiti zasijedanje prilikom glasanja po ovoj tački dnevnog 
reda. 
 

Odbornik Stevan Džaković je, u ime Kluba odbornika PZP-a, istakao da će odbornici ove partije glasati 
protiv usvajanja ove Odluke. Takođe je zatražio da se odbornicima dostavi finansijski izvještaj vaterpolo kluba 
kao i izvještaj o uspješnosti kluba na međunarodnim takmičenjima. 

 
Odbornik Đorđije Pribilović je naglasio da neće podržati ovaj predlog Odluke. 
 
Odbornik Božidar Vujičić je istakao da odbornici SNP-a neće prisustvovati glasanju po ovoj tački 

dnevnog reda, i da će sve preduzeti da se utvrdi da li je ova odluka legalna.  
 
Odbornik Mihailo Backović je predložio da se ova tačka povuče sa dnevnog reda. 
 
Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, je predložio da se ova tačka dnevnog reda odloži za neko od 

narednih zasijedanja Skupštine, iz razloga nedostataka podataka vezano za naziv dioničarskog društva. Takođe je 
zatražio da se Skupštini dostavi na razmatranje finansijski Izvještaj i završni račun vaterpolo kluba, kao i 
odgovor na pitanje: Ko je predstavnik Opštine Budva u d.o.o. Vaterpolo klubu »Budvanska rivijera« , ko ga je 
imenovao i kada?  
 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je dao odgovor da Služba Skupštine nema podatke o imenovanju 
Upravnog odbora vaterpolo kluba 
  

Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a, je dao predlog za pauzu kako bi se provjerilo da li postoje 
pravni nedostaci vezano za naziv ovog dioničarskog društva kao i učešća pojedinih subjekata u vlasništvu, a 
nakon toga da se glasa po ovoj tački dnevnog reda. 
 
 Odbornik Đorđije Pribilović je podržao predlog o određivanju pauze radi provjere podataka  u vezi 
pravnos sljedbenika vaterpolo kluba „Budvanska  Rivijera“  
 
 
 U 13,15 časova, predsjedvajući, Krsto Ljubanović je odredio pauzu do 15,00 časova  
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(Pauza je trajala od 13,15 časova do 15,25 časova) 
 
 

Izvršena je prozivka odbornika da bi se utvrdio kvorum.  
  

PRISUTNI ODBORNICI: 
 

1. Andrić Dušan     12. Nikolić Duško 
2. Anđus Vido     13. Pejović Mijomir 
3. Vujičić Božidar     14. Petković Ante 
4. Vuković Marko     15. Pinjatić Đorđe 
5. Vučetić Vesna     16. Pribilović Đorđije 
6. Vučković Nikola     17. Rađenović Krsto 
7. Zec Marko      18. Srzentić Jelena 
8. Kotarac Tijana     19. Stojanović Marina 
9. Ljubanović Krsto     20. Trnski Igor 
10. Marotić Danijela     21. Hadžić Dragan 
11. Mitrović-Milić Anita    22. Džaković Stevan 
 

ODSUTNI ODBORNICI: 
 

1. Backović Mihailo     6. Duletić Srđan 
2. Vujović Đorđije     7. Đurić Marko 
3. Gregović Jovan     8. Mihović Rajko 
4. Delić Radovan     9. Popović Srđa 
5.   Dapčević Branislava               10. Tičić Milan 

 
 
Predsjedavajući Krsto Ljubanović je konstatovao da sjednici prisustvuje 22 odbornika od ukupno 32 

odbornika i da Skupština može da nastavi sa radom. 
 
 Odbornici opozicionih partija su napustili Skupštinsko zasijedanje prilikom glasanja po ovoj tački 
dnevnog reda. 
 
 Nakon ponovne prozivke, predsjedavajući Krsto Ljubanović je objavio da je uočena greška, tj. odbornik 
Radovan Delić je bio prisutan prilikom prethodne prozivke, tako da je Sjednici prisustvovalo 17. odbornika  
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti (na dijelu kat. 
parcele br. 1271/38 KO Budva (Vaterpolo klub) 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština jednoglasno (ukupno je glasalo 
17 - sedamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI  
(NA DIJELU KAT. PARCELE BR. 1271/38 KO BUDVA (VATERPOLO KLUB) 

 
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je konstatovao da su se na sjednicu u međuvremenu vratili odbornici 
opozicionih partija, tako da sjednici prisustvuje 23. odbornika 
 

Prije prelaska na razmatranje petnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  15. i 16. te da se o 
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njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  15. i 16. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 - devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 15. i 16. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 15. i 16.tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (kat. parc. br. 
1451/3, 750/6 i 750/7, sve KO Bečići) 
- Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja urbanističke parcele (dio kat. 
parcele br. 3087/2 KO Budva) 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine. Na tekst Predloga akata nije bilo primjedbi. 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima 
 
   U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovao je odbornik Mijomir Pejović. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (kat. parc. br. 1451/3, 750/6 i 750/7, sve KO Bečići) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije bilo i 
“uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA 
URBANISTIČKE PARCELE (KAT. PARC. BR. 1451/3, 750/6 I 750/7, SVE KO BEČIĆI) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o prenosu prava na nepokretnosti radi formiranja 

urbanističke parcele (dio kat. parcele br. 3087/2 KO Budva) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 23 – dvadesettri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 5 – pet odbornik) usvojila 
 

ODLUKU O PRENOSU PRAVA NA NEPOKRETNOSTI RADI FORMIRANJA URBANISTIČKE 
PARCELE (DIO KAT. PARCELE BR. 3087/2 KO BUDVA) 

 
Predsjedavajući, Krsto Ljubanović je objavio da je na sjednicu u međuvremenu stigao odbornik 

Mihailo Backović, tako da sjednici prisustvuje 24 odbornika. 
 

Prije prelaska na razmatranje sedamnaeste tačke dnevnog reda, predsjedavajući je predložio da se, radi 
efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje tačaka  17., 18., 19. i 20. 
te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  

 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  17., 18., 19. i 20. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1 – 
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jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 17., 18., 19. i 20. dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 17., 18., 19. i 20.  tačke dnevnog reda: 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat. parcele br. 1576/5 KO Maine za dio kat. parcele br. 
2040/3 KO Budva i dio kat. parcele br. 768/2 KO Bečići) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 394/33 i 394/34 KO Budva, za dio kat. 
parcele 394/31 KO Budva) 
- Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) 
- Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-231/1, od 14.05.2010. godine. 
 

Predlagač ovih akata je predsjednik Opštine, a predstavnik predlagača je Novak Klisić, sekretar 
Sekretarijata za zaštitu imovine.  
 
 Na tekst Predloga Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti Stefan) podnesen je 
Amandman od strane Kluba odbornika SNP-a, zavedeni pod brojem 0101-376/1 od  23.08.2010. godine i isti 
je dostavljen odbornicima. Takođe je dostavljeno i mišljenje predlagača akta – predsjednika Opštine u vezi 
navedenog amandmana, br. 001-2517/2 od 24.08.2010. godine 
 
 Odbor za Statut i propise, Odbor za finansije, privredu i razvoj i Odbor za komunalno-stambenu 
djelatnost razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaji ovih odbora su dostavljeni odbornicima. Amandman, 
podnesen od strane Kluba odbornika SNP-a, razmatrao je Odbor za Statut i propise i Izvještaj ovog Odbora je 
dostavljen. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Mijomir Pejović, Đorđije 
Pribilović, Mihailo Backović, Božidar Vujičić, Krsto Rađenović i Đorđe Pinjatić, a od ostalih prisutnih na 
sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 
   Odbornik Đorđije Pribilović je istakao da će glasati protiv tačke 19. dnevnog reda.  
 
 Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, je istakao da će za Odluku o razmjeni nepokretnosti (KO 
Prijevor i KO Sveti Stefan)  tražiti preispitivanje pred nadležnim sudovima. 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat. parcele br. 1576/5 KO 

Maine za dio kat. parcele br. 2040/3 KO Budva i dio kat. parcele br. 768/2 KO Bečići) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 23 – dvadesettri odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” nije bilo) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (DIO KAT. PARCELE BR. 1576/5 KO MAINE ZA DIO 
KAT. PARCELE BR. 2040/3 KO BUDVA I DIO KAT. PARCELE BR. 768/2 KO BEČIĆI) 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (dio kat.parcele br. 394/33 i 

394/34 KO Budva, za dio kat. parcele 394/31 KO Budva) 
 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (DIO KAT.PARCELE BR. 394/33 I 394/34 KO BUDVA, 
ZA DIO KAT. PARCELE 394/31 KO BUDVA) 
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Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o razmjeni nepokretnosti (KO Prijevor i KO Sveti 
Stefan), uz napomenu da, shodno članu 130. stav 4. Poslovnika o radu Skupštine, amandman koji je predlagač 
odluke prihvatio postaje sastavni dio predloga odluke i o njemu Skupština posebno ne odlučuje. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 16 – šesnaest odbornika, “protiv” je bilo 6 – 
šest odbornika i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI (KO PRIJEVOR i KO SVETI STEFAN) 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni Odluke o razmjeni nepokretnosti broj 0101-
231/1, od 14.05.2010. godine. 

 
Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 

glasalo 24 – dvadesetčetiri odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” je bio 1-
jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 6 – šest odbornika) usvojila 
 

ODLUKU O IZMJENI ODLUKE O RAZMJENI NEPOKRETNOSTI  
BROJ 0101-231/1, OD 14.05.2010. GODINE 

 
21. 

 Prešlo se na razmatranje dvadesetprve tačke dnevnog reda: Predlog Odluke o izmjeni i dopuni 
Odluke o komunalnom redu na teritoriji opštine Budva 
 
 Predlagač akta je predsjednik Opštine a predstavnik predlagača je Aco Ognjenović, sekretar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove. 
 
  Odbor za Statut i propise razmatrao je Predlog akta, i Izvještaj ovog odbora je dostavljen odbornicima. 
 

U pretresu po ovoj tački dnevnog reda učestvovli su odbornci: Ante Petković,  Mijomir Pejović i Krsto 
Rađenović, a od ostalih prisutnih na sjednici su učestvovali: Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a i Boro 
Lazović, predsjednik OO DPS-a. 
 

 Veselin Marković, predsjednik OO SNP-a, je predložio da se ovaj predlog odluke odloži za neko od 
narednih zasijedanja, iz razloga kolizije sa osnovnom odlukom o komunalnom redu. 
  

Boro Lazović, predsjednik OO DPS-a se složio sa primjedbama predsjednika OO SNP-a, i takođe 
predložio da se ovaj predlog Odluke odloži za neko od narednih zasijedanja. 
  
 Predsjedavajući, Krsto Ljubanović, je predložio da se o odluci glasa, a da se za neko od narednih 
zasijedanja odluka izmijeni i uvrste primjedbe. 
 
 Stavljen je na glasanje Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o komunalnom redu na 
teritoriji opštine Budva 
 

Nakon obavljenog glasanja, predsjedavajući je objavio da je Skupština većinom glasova (ukupno je 
glasalo 18 - osamnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 12 – dvanaest odbornika, “protiv” je bio 1-jedan 
odbornik i “uzdržanih” je bilo 5 –pet odbornika) usvojila 
 
 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O KOMUNALNOM REDU  
NA TERITORIJI OPŠTINE BUDVA 

 
Prije prelaska na razmatranje dvadesetdruge tačke dnevnog reda, zamjenica predsjedavajućeg je 

predložila da se, radi efikasnosti i racionalnosti rada, a na osnovu člana 84. Poslovnika, spoji razmatranje 
tačaka  22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30. i 31. te da se o njima vodi zajednički pretres, a odlučuje 
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odvojeno, tj. pojedinačno po svakoj tački.  
 
Stavljen je na glasanje  predlog o spajanju rasprave po tačkama  22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30. 

i 31. dnevnog reda. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 15 – petnaest odbornika, “protiv” je 
bilo 2 – dva odbornika i “uzdržanih” je bilo 4 – četiri odbornika) prihvatila 
 

Predlog da se spoji rasprava po tačkama 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30. i 31.dnevnog reda 
 
 Prešlo se na razmatranje 22., 23., 24., 25., 26., 27., 28., 29., 30. i 31.  tačke dnevnog reda: 
- Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na razrješenje direktora JP „ Pogrebne usluge“; 
- Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” – Budva 
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne usluge” – Budva 
- Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora KSJP “Budva” Budva 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora  JP “Mediteranski sportski centar” Budva 
- Predlog Rješenja o izmjeni rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora Javnog preduzeća 
„Mediteranski sportski centar“ Budva     
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU “Grad teatar” 
- Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana Odbora direktora preduzeća 
“Expo Budva” d.o.o. Budva 
- Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva; 
- Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora “Budva Holding” d.o.o. Budva. 
 
 Odbornik Božidar Vujičić je naglasio da je spojeno razmatranje 10 tačaka dnevnog reda. 
 

Predlagač ovih akata  je predsjednik Opštine, a predstavnici predlagača su: Aco Ognjenović, sekratar 
Sekretarijata za komunalno-stambene poslove, za tačke 22., 23., 24. i 25.; Rajka Špadijer, sekretar 
Sekretarijata za upravu i društvene djelatnosti, za tačke 26., 27. i 28. i Novak Klisić, sekretar Sekretarijata za 
zaštitu imovine, za tačke 29., 30. i 31.  
 
 Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja razmatrali su Predloge ovih akata i Izvještaj 
ovih odbora su dostavljeni odbornicima. 
 

U pretresu po ovim tačkama dnevnog reda učestvovali su odbornici: Đorđije Pribilović, Božidar 
Vujičić i Danijela Marotić 
 
 Glasanje se vršilo pojedinačno po svakoj tački. 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na razrješenje direktora JP  

„ Pogrebne usluge“. 
 

Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 
(ukupno je glasalo 21 – dvadesetjedan odbornik, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
je bio 1-jedan odbornik i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O DAVANJU SAGLASNOSTI NA RAZRJEŠENJE DIREKTORA JP „ POGREBNE 
USLUGE“ 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne 

usluge” – Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
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RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JP  “POGREBNE USLUGE” – 
BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članova Upravnog odbora JP “Pogrebne 
usluge” – Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA JP “POGREBNE USLUGE” – 
BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju člana Upravnog odbora KSJP “Budva” 

Budva 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA KSJP “BUDVA” BUDVA 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Upravnog odbora  JP “Mediteranski 
sportski centar” Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA UPRAVNOG ODBORA   
JP “MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR” BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o izmjeni rješenja o imenovanju članova Upravnog 

odbora Javnog preduzeća „Mediteranski sportski centar“ Budva     
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IZMJENI RJEŠENJA O IMENOVANJU ČLANOVA UPRAVNOG ODBORA  
JAVNOG PREDUZEĆA „MEDITERANSKI SPORTSKI CENTAR“ BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta JU “Grad teatar” 
 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA SAVJETA JU “GRAD TEATAR” 
 

Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju predstavnika Opštine Budva kao člana 
Odbora direktora preduzeća “Expo Budva” d.o.o. Budva 

 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 19 – devetnaest odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” 
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nije bilo i “uzdržanih” je bilo 2 – dva odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O IMENOVANJU PREDSTAVNIKA OPŠTINE BUDVA KAO ČLANA ODBORA 
DIREKTORA PREDUZEĆA “EXPO BUDVA” D.O.O. BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o razrješenju člana Odbora direktora “Budva Holding” 

d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 

RJEŠENJE O RAZRJEŠENJU ČLANA ODBORA DIREKTORA “BUDVA HOLDING” D.O.O. 
BUDVA 

 
Stavljen je na glasanje Predlog Rješenja o imenovanju članova Odbora direktora “Budva 

Holding” d.o.o. Budva. 
 
Nakon obavljenog glasanja, zamjenica predsjedavajućeg je objavila da je Skupština većinom glasova 

(ukupno je glasalo 20 – dvadeset odbornika, od kojih je ”za” glasalo 17 – sedamnaest odbornika, “protiv” nije 
bilo i “uzdržanih” je bilo 3 – tri odbornika) usvojila 
 
RJEŠENJE O IMENOVANJU ČLANOVA ODBORA DIREKTORA “BUDVA HOLDING” D.O.O. 
BUDVA 
 
 
          Pošto je završen rad po utvrđenom dnevnom redu, zamjenica predsjednika Skupštine je zaključila 10. 
sjednicu SO Budva u 18,00  časova.      
                                             

SKUPŠTINA OPŠTINE BUDVA 
 
                           PREDSJEDNIK SKUPŠTINE,
                                Krsto Ljubanović
   
                                                                                                                
                                                                                                                       
   Obrađivač,                                                SEKRETAR SKUPŠTINE,                                                                                                                                                         
 Isidora Varga                                          Lidija Zirojević 
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